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1. Konstituering.  

Ref. fakultetets retningslinjer for programråd. Programansvarlig rapporterer til undervisningsleder 

Ragnhild Kobro Runde. 

 

 

2. Status for programmet. 

I hovedsak har oppstarten gått bra. 33 studenter ble tatt opp, 27 er aktive. Julie og Eivind rapporterer 

om godt klassesamhold, og stort faglig engasjement. 

 

Noen ting som vi følger opp: 

- Det har vært noen oppstartproblemer på INEC1800, og det er litt uklart hvem som ‘eier’ slike 

problemer. Espen, Kristin og Bendik tar et kort et møte med de tre foreleserne, og søker å avklare noen 

spørsmål rundt pensum, foelesningsdokumentasjon og eksamen. 

- Oppstarten neste år bør forberedes bedre, og det bør gis mer informasjon om forkurs i matematikk 

 

3. Saker Programrådet bør arbeide med 

Overordnet plan: Arbeide med tilpasninger i Bachelor-programmet dette studieåret, og starte utvikling 

av Masterprogram neste høst.  

 

Andre saker: 

- Utveksling i siste skoleår. Det er behov for å etablere avtaler, og å se på opplegg for de som ikke 

reiser ut.  

- Sommerprosjekter og internships. 

- Markedsføring (INEC1810) forberedes. Asle Fagerstrøm aktuell lærer. 

- Tilgang til Shell og Sed. (Kristin sjekker dette.) 

- Eventuell godkjenning av erstatningsfag i økonomidelen. 

 

4. Møteplan 

Neste møter blir 16.nov og 14.desember. 

 

Mvh Bendik 


